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   Komisia pre cirkevné a spoločenské otázky 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice:  1.6.2020  

Číslo:                 00945/2020/PPODD-20846 

Vybavuje:  JUDr. Jarmila Zvarová 

e-mail: jarmila.zvarova@vucke.sk  

telefón: 055/7268127 

služobný mobil: 0910 467 021 

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 15. rokovania Komisie pre cirkevné a spoločenské otázky Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 01.06. 2020 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, 

zasadačka č. 310 (2. poschodie) 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 
1. Otvorenie  

2. Návrh   Všeobecne   záväzného   nariadenia   Košického   samosprávneho kraja  

o   výške    úhrady   za   sociálnu  službu,  o   spôsobe   jej   určenia  a   platenia  

v zariadeniach sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávne-

ho kraja 

3. Návrh    Dodatku    č. 1  k   Rokovaciemu    poriadku    komisií   Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja 

4. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

5. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

na II. polrok 2020 

6. Zmena a doplnenie Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 

1/2002 o používaní symbolov Košického samosprávneho kraja v znení Všeobecne záväz-

ného nariadenia č. 8/2008 a č. 5/2014 

7. Ekumenická spolupráca 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie  

 

Vyjadrenie: Predseda komisie Ing. Vladimír Saxa po privítaní prítomných členov 

komisie  otvoril 15. rokovanie komisie. Z celkového počtu 23 členov komisie bolo 

prítomných 17 členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia bola uznášaniaschopná. 

Návrh programu rokovania komisie bol členom komisie zaslaný e-mailom dňa 25.5.2020. 

Predseda komisie Ing. Vladimír Saxa požiadal prítomných o pripomienky alebo doplnenia 

k programu. 
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Diskusia: Do diskusie sa nezapojil žiaden z prítomných. 

 

Záver: Neboli predložené žiadne návrhy na doplnenie programu rokovania. 

 

Uznesenie č. 12/2020 

Komisia schvaľuje program 15. rokovania komisie.  

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 17 

 

Za:               17                           Proti:    0                                  Zdržal sa: 0 

 

Predseda komisie skonštatoval, že program 15. rokovania komisie bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2: 

Návrh   Všeobecne   záväzného   nariadenia   Košického   samosprávneho kraja  

o   výške    úhrady   za   sociálnu  službu,  o   spôsobe   jej   určenia  a   platenia  

v zariadeniach sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie: O materiáli informoval Ing. Vladimír Pauco vedúci referátu pre analýzy 

a financovanie sociálnych služieb na Odbore sociálnych vecí. 

 

Diskusia: JUDr. Jaroslav Hlinka sa dotazoval k výške úhrad, v akej výške dôjde k zvýšeniu  

úhrady za sociálnu službu na jedného klienta zariadenia. Ing. Vladimír Pauco uviedol, že 

navýšenie úhrady bude v rozpätí  medzi 10-20 %, PhDr. Marek Čižmár sa dotazoval či sa  

tieto platby za sociálne služby budú aj v budúcnosti  ďalej navyšovať? Ing. Vladímir Pauco 

uviedol, že nedá sa to jednoznačne vylúčiť.  

 

Záver: Predseda komisie Ing. Vladimír Saxa skonštatoval, že neboli podané  žiadne návrhy na 

zmenu alebo doplnenie predloženého materiálu. 

 

Uznesenie č. 13/2020 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Návrh   Všeobecne   záväzného   

nariadenia   Košického   samosprávneho kraja  o   výške    úhrady   za   sociálnu  službu,  

o   spôsobe   jej   určenia  a   platenia  v zariadeniach sociálnych služieb v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Košického samosprávneho kraja. 

 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 17 

 

Za:       16                                 Proti:   0                                  Zdržal sa: 1 

 

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 3: 

Návrh    Dodatku    č. 1  k   Rokovaciemu    poriadku    komisií   Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja. 

 

Vyjadrenie: Predseda komisie Ing Vladimír Saxa informoval prítomných, že zmenu 

Rokovacieho poriadku komisií si vyžiadala situácia v súvislosti s ochorením COVID-19, 

týmto dodatkom sa navrhuje doplnenie formy rokovania komisie a to formou online 

rokovania. 

 

Diskusia: Do diskusie sa nezapojil žiaden z prítomných. 

 

Záver:  Predseda komisie Ing. Vladimír Saxa skonštatoval, že neboli podané  žiadne návrhy 

na zmenu alebo doplnenie predloženého materiálu. 

 

 

Uznesenie č. 14/2020 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Návrh Dodatku č. 1  

k   Rokovaciemu    poriadku    komisií   Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. 

 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 17 

 

Za:         17                               Proti:            0                          Zdržal sa:                0 

 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 4: 

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. 

 

Vyjadrenie: O materiáli informoval predseda komisie Ing. Vladimír Saxa.  

 

Diskusia: Do diskusie sa nezapojil žiaden z prítomných. 

 

Záver:  Predseda komisie Ing. Vladimír Saxa skonštatoval, že neboli podané  žiadne návrhy 

na zmenu alebo doplnenie predloženého materiálu. 

 

Uznesenie č. 15/2020 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť  Rámcovú obsahovú náplň 

zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. 

 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní:   17 

 

Za:            17                             Proti:          0                            Zdržal sa:                0 

   

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 5: 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

na II. polrok 2020. 

 

Vyjadrenie: O materiáli informoval predseda komisie Ing. Vladimír Saxa. 

  

Diskusia:  Do diskusie sa nezapojil žiaden z prítomných. 

 

Záver:  Predseda komisie Ing. Vladimír Saxa skonštatoval, že neboli podané  žiadne návrhy 

na zmenu alebo doplnenie predloženého materiálu. 

 

Uznesenie č. 16/2020 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Plán úloh komisií 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. Polrok 2020. 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 17 

 

Za:           17                                       Proti:                0                       Zdržal sa:       0 

 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 6: 

Zmena a doplnenie Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja                    

č. 1/2002 o používaní symbolov Košického samosprávneho kraja v znení Všeobecne 

záväzného nariadenia č. 8/2008 a č. 5/2014. 

 

Vyjadrenie: O materiáli informovala Mgr. Martina Kožárová zástupkyňa riaditeľa kancelárie 

predsedu KSK. 

 

Diskusia:  Mgr. Jaroslav Széles  skonštatoval, že tento materiál už bol predtým prerokovaný 

v komisii a po jeho prepracovaní je v  poriadku. 

 

Záver: Predseda komisie Ing. Vladimír Saxa skonštatoval, že neboli podané  žiadne návrhy na 

zmenu alebo doplnenie  predloženého materiálu. 

 

Uznesenie č. 17/2020 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Zmenu a doplnenie Všeobecne 

záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 1/2002 o používaní symbolov 

Košického samosprávneho kraja v znení Všeobecne záväzného nariadenia č. 8/2008                      

a č. 5/2014. 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 17 

 

Za:           17                                    Proti:                     0                 Zdržal sa:            0 

 

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 7: 

Ekumenická spolupráca 

 

Vyjadrenie: Predseda komisie Ing. Vladimír Saxa požiadal o vyjadrenie jednotlivých 

zástupcov cirkví. 

 

Diskusia: Mgr. Jaroslav Széles uviedol, že koronavírus zasiahol aj do činností ekumény ako 

príklad uviedol Pašiový sprievod, ktorý sa tohto roku uskutočnil virtuálne. Mgr. Miroslav 

Gira, PhD. informoval o skype konferencii spoločne pre Európu vysielanú z Grazu. Mgr. 

Jaroslav Széles ďalej informoval, že spoločné stretnutie ekumény, ktoré sa uskutočňuje 

každoročne na Ukrajine sa presunulo na október. 

 

Záver: Komisia zobrala uvedené na vedomie. 

 

 

K bodu č. 8: 

Rôzne 

 

Predseda komisie Ing. Vladimír Saxa poďakoval všetkým členom komisie, že sa zúčastnili 

individuálneho rokovania komisií a hlasovania formou per rollam.  

 

K bodu č. 9: 

Záver 

 

Predseda komisie Ing. Vladimír Saxa konštatoval, že program rokovania komisie bol 

vyčerpaný, poďakoval prítomným za účasť a uviedol, že ďalšie rokovanie komisie sa 

uskutoční na prelome júla a augusta  na Úrade Košického samosprávneho kraja v zasadačke      

č. 310 (2.poschodie). 

 

 

 

 

 

 

.................................................... 

JUDr. Jarmila Zvarová 

tajomník komisie 

...................................................... 

                         Ing. Vladimír Saxa 

                           predseda komisie 
                                                                                                                        


